



澳門大學  
UNIVERSIDADE DE MACAU  
UNIVERSITY OF MACAU

## 2024 年高等學位頒授典禮

各位畢業生：

茲通知“2024 年高等學位頒授典禮”將於 2024 年 11 月 23 日（星期六）上午十一時在澳門大學（N8）綜合體育館舉行，詳情可參閱附件“2024 年高等學位頒授典禮安排”。典禮之最新消息會於研究生院網頁（<https://grs.um.edu.mo>）公佈。

典禮之電子表格將發送至您的個人電子郵箱，請於 **10 月 31 日（星期四）或之前** 填妥及遞交電子表格。如未能收到相關電郵，請於上述日期前與研究生院聯絡（電話：+853 8822 4898，電郵：[gradschool@um.edu.mo](mailto:gradschool@um.edu.mo)）。

另外，如有興趣加入澳門大學的十九個校友會，歡迎瀏覽校友及發展辦公室網頁以了解更多資訊（<https://ado.um.edu.mo/alumni-community/alumni-associations/>）。

尚此。順祝

學安

研究生院院長



王百鍵教授  
2024 年 10 月 17 日

附件 2024 年高等學位頒授典禮安排



澳門大學  
UNIVERSIDADE DE MACAU  
UNIVERSITY OF MACAU

17 October 2024

## Ceremony for the Conferment of Higher Degrees 2024

Dear Graduates,

I have the pleasure of announcing that the Ceremony for the Conferment of Higher Degrees 2024 will be held on Saturday, 23 November 2024, at 11:00 a.m., at the UM Sports Complex (N8), University of Macau. Please refer to the attached “Arrangement for the Ceremony for Conferment of Higher Degrees 2024” for details. All updated information regarding the Ceremony will be announced on the website of the Graduate School (<https://grs.um.edu.mo>).

The E-form for Ceremony 2024 will be sent to your personal e-mail. Please complete the E-form **on or before 31 October 2024 (Thursday)**. If you do not receive the said e-mail, please contact the Graduate School by the aforementioned date (Tel: +853 8822 4898, E-mail: [gradschool@um.edu.mo](mailto:gradschool@um.edu.mo)).

Besides, if you are interested to join any of the 19 UM alumni associations, you are welcome to visit the Alumni and Development Office website for more information (<https://ado.um.edu.mo/alumni-community/alumni-associations/>).

Thank you for your kind attention.

The official seal of the Graduate School of the University of Macau, featuring the text '澳門大學', '研究生院', 'Escola de Pós-Graduação', and 'UNIVERSIDADE DE MACAU'.

---

Prof. Pak Kin Wong  
Dean of Graduate School